Сопровождение к десятинам:             			03.02.25  Sunday  12:00 рм 
An accompaniment to tithes: 

*Слушайте, дальние, что сделаю Я; и вы, ближние, познайте могущество Мое. Устрашились грешники на Сионе; трепет овладел нечестивыми: "кто из нас может жить при огне пожирающем? 

Кто из нас может жить при вечном пламени?" - Тот, кто ходит в правде и говорит истину; кто презирает корысть от притеснения, удерживает руки свои от взяток, затыкает уши свои, чтобы не слышать о кровопролитии, и закрывает глаза свои, чтобы не видеть зла;

Тот будет обитать на высотах; убежище его - неприступные скалы; хлеб будет дан ему; вода у него не иссякнет (Ис.33:13-16).  

Hear, you who are afar off, what I have done; And you who are near, acknowledge My might." The sinners in Zion are afraid; Fearfulness [Trembling] has seized the hypocrites [wicked]: "Who among us shall dwell with the devouring fire? 

Who among us shall dwell with everlasting burnings?" He who walks righteously and speaks uprightly [the truth], He who despises the gain of oppressions, Who gestures with his hands, refusing bribes, Who stops his ears from hearing of bloodshed, And shuts his eyes from seeing evil: 

He will dwell on high; His place of defense will be the fortress of rocks; Bread will be given him, His water will be sure. (Isaiah 33:13-16).

Образом высот Божиих – являются высоты облачные.

The image of God’s heights – are the heights of the clouds.

*Как упал ты с неба, денница, сын зари! разбился о землю, попиравший народы. А говорил в сердце своем: "взойду на небо, выше звезд Божиих вознесу престол мой и сяду на горе в сонме богов, на краю севера; взойду на высоты облачные, буду подобен Всевышнему". Но ты низвержен в ад, в глубины преисподней (Ис.14:12-15).

"How you are fallen from heaven, O lucifer, son of the morning! How you are cut down to the ground, You who weakened the nations! For you have said in your heart: 'I will ascend into heaven, I will exalt my throne above the stars of God; I will also sit on the mount of the congregation On the farthest sides of the north; I will ascend above the heights of the clouds, I will be like the Most High.' Yet you shall be brought down to Sheol, To the lowest depths of the Pit. (Isaiah 14:12-15).

Образом облачных высот, на краю севера, где располагается престол Бога, на горе в сонме богов – является категория избранного Богом остатка.

The image of the heights of the clouds on the farthest sides of the north where the throne of God is found on the mount of the congregation - is the category of God’s chosen remnant. 

А, образом земли, об которую разбился зарвавшийся денница, сын зари – является образ нетленного тела, избранного Богом остатка.

The image of the ground against which lucifer, the son of the morning, crashed – is an image of the imperishable body of God’s chosen remnant. 

Именно первозданное тело, созданного Богом человека из земли – по своему изначальному предназначению, призвано было стать – престолом Всевышнего.

It is the primordial body of a person chosen by God, made from the earth – according to its initial purpose, that was called to become – the throne of the Most High.

И, когда первый человек Адам согрешил, то опальный принц зари решил, что он воцарился на престоле, принадлежащим Богу, и стал, как Бог. 

And when the first person, Adam, sinned, then the disgraced prince of the morning decided that he had ascended to the throne belonging to God, and became like God.

Однако, усыновление нашего тела, искуплением Христовым, разрушило его замыслы, и стало той самой землёй, о которую он разбился, и был низвержен в ад, в глубины преисподней.

However, the adoption of our body through the redemption of Christ destroyed his plans, and became the very ground on which he crashed and was cast down into hell, into the depths of the underworld.

Образом облаков в нашем теле – являются хранилища нашей доброй совести, в которой сберегаются воды Божии, в формате откровений Божиих, принятых нами, через слушание благовествуемого слова.

The image of clouds in our body – is the keeper of our good conscience in which are gathered God’s waters in the format of God’s revelations, accepted by us through hearing the preached word. 

Образом сонма богов – является категория избранного Богом остатка, возросшая в меру полного возраста Христова. 

The image of the mount of congregation – is the category of God’s chosen remnant that has grown in the full measure of the stature of Christ.

А, образом севера в нашем теле – является северная сторона жертвенника, на которой заколается жертва, и северная сторона Святилища, на которой поставлен золотой стол хлебопредложений.

The image of the north side in our body – is the northern side of the altar on which is pierced a sacrifice, and the northern side of the Sanctuary on which was placed the golden table of bread offerings. 
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